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Protokół nr 123/21   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 6 grudnia 2021 r., 

które odbyło się w trybie zdalnym 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Krzysztof Dziuba  - wicestarosta wieluński  

2. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu    

    

Nieobecny: Pan Marek Kieler  - Przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu.

       

      

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Emilia Łaniewska   - dyrektor Domu Pomocy Społecznej  

         w Skrzynnie (DPS) 

4. Pani Dorota Niezgoda  - pracownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu 

5. Pan Mirosław Kubiak   - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno- 

        Wychowawczego w Gromadzicach    

         (SOSzW)   

6. Pan Zenon Kołodziej    - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 
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Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki ewidencyjnej 

nr 43/6 położonej w obrębie geodezyjnym Radomina. 

6. Przyjęcie treści projektu porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca 

zamieszkania – kontynuacja sprawy z CXXI posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 29.11.2021 r.  

7. Przyjęcie treści projektu Aneksu Nr 2/2021 do porozumienia z dnia 12 stycznia 

2021 r. z Gminą Czarnożyły w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

zamieszkałym na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki  

w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania 

uczniów.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

9. Zapoznanie z opiniami Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa, Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033 oraz projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022.  
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10. Sprawy bieżące. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie CXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył CXXIII posiedzenie 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział w posiedzeniu 

Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że na 5 członków 

Zarządu Powiatu obecnych jest 4 członków Zarządu. Nieobecny Pan Marek Kieler  

– przewodniczący Zarządu Powiatu. Wobec powyższego wszystkie decyzje,  

które Zarząd będzie podejmował będą miały moc obowiązującą.    

          

 

        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że w punkcie 

pn. „Sprawy bieżące” Zarząd zajmie się sprawą dotyczącą „Wyrażenia zgody  

na złożenie wniosku o dofinansowanie zakupu m.in. dźwigu osobowego dla Domu 

Pomocy Społecznej w Skrzynnie w ramach projektu pn. „Dostępny samorząd – 

granty”, finansowanego ze środków PFRON” oraz „Rozpatrzeniem pisma  

z dnia 4.10.2021 r. (data wpływu do Starostwa Powiatowego w Wieluniu w dniu 

10.11.2021 r.) Międzygminnego Ludowego Klubu Sportowego Wieluń o zakup dwóch 

kompletów czasowych kół karbonowych dla zawodników Klubu”. Zapytał,  
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czy są uwagi do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że uznaje się,  

że Zarząd będzie procedował zgodnie z proponowanym porządkiem obrad.  

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu proceduje zgodnie z zaproponowanym 

porządkiem obrad.  

 

 

  Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki ewidencyjnej 

nr 43/6 położonej w obrębie geodezyjnym Radomina. 

6. Przyjęcie treści projektu porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca 

zamieszkania – kontynuacja sprawy z CXXI posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 29.11.2021 r.  

7. Przyjęcie treści projektu Aneksu Nr 2/2021 do porozumienia z dnia 12 stycznia 

2021 r. z Gminą Czarnożyły w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

zamieszkałym na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki  

w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania 

uczniów.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  
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9. Zapoznanie z opiniami Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa, Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033 oraz projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022.  

10. Sprawy bieżące. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie CXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są uwagi  

do treści protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

protokołu nr 119/21.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 119/21 z CXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler). 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki ewidencyjnej 

nr 43/6 położonej w obrębie geodezyjnym Radomina. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  
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  Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”, 

nikt nie był „przeciwny” podjął uchwałę Nr 739/21 w sprawie projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki ewidencyjnej  

nr 43/6 położonej w obrębie geodezyjnym Radomina (głosowało 4 członków 

Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler).       

  Uchwała Nr 739/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 6  

Przyjęcie treści projektu porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania  

do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach  

oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania – kontynuacja sprawy z CXXI 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 29.11.2021 r. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana naczelnika  

o przestawienie Zarządowi, co zadziało się od ostatniego posiedzenia w tej sprawie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co z zapisami 

zaproponowanymi przez panią mecenas. Czy będziemy proponować gminie,  

aby  uwzględnić je w tym porozumieniu. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że zostały wskazane zmiany, strona jest przygotowana, otwarta 

na ewentualne ich wprowadzenie, jednocześnie w tym aneksie, o którym wspomniał 

uszczegółowiono zapisy, o których mówił pan starosta, jeżeli chodzi  

o wskazania pani radczyni prawnej.    

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu radnemu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do zapisu 

dotyczącego przypadku wzrostu cen paliwa, który można aneksować. Zapytał,  

co jeśli wzrosną koszty pracy, bo to nie jest uwzględnione, więc co w tym przypadku 

będzie zrobione.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że koszty pracy pracowników są w zasadzie przez 

dyrektora placówki przewidywalne, które wpływają na ogólne koszty, ale decyzja 

należy do Zarządu - mowa o kosztach związanych z pracą kierowcy i opiekuna 

sprawującego opiekę w trakcie dojazdów dzieci do placówek.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zaproponował, aby przyjąć ten projekt 

porozumienia i zgodnie z tym, co mówił pan naczelnik, przygotować się  

do aneksowania w przyszłym roku z tymi zapisami. Dodał, że myśli, że tutaj należy 

również wziąć pod uwagę to, o czym mówił radny Wojcieszak, bo również to są 

koszty, które mogą w ciągu roku, czy w ciągu obowiązywania umowy zmienić się  

i mają wpływ na tą stawkę, która widnieje w umowie. Następnie przeszedł do 

głosowania pytając, kto jest „za” przyjęciem treści projektu porozumienia.  

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął treść 

porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego transportu i opieki w czasie 

przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania  

– kontynuacja sprawy z CXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

29.11.2021 r. (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler).   

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 7 

Przyjęcie treści projektu Aneksu Nr 2/2021 do porozumienia z dnia 12 stycznia 

2021 r. z Gminą Czarnożyły w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

zamieszkałym na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki  

w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania 

uczniów.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana naczelnika  

o zabranie głosu.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia treści proponowanego aneksu 

Nr 2/2021 do porozumienia z dnia 12 stycznia 2021 r. z Gminą Czarnożyły. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął treść 

projektu Aneksu Nr 2/2021 do porozumienia z dnia 12 stycznia 2021 r. z Gminą 

Czarnożyły w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym  

na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu  

z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania uczniów (głosowało 4 

członków Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu radnemu 

Wojcieszkowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o plac zabaw,  

a mianowicie czy udało się już go zakończyć.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że nie ma wiedzy na ten temat, zostanie to sprawdzone. Zapytał, czy pan naczelnik 

ma informację w tej sprawie.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że zostanie to sprawdzone.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, aby pan naczelnik 

ustalił to z panem dyrektorem i jeszcze w punkcie „Sprawy bieżące” poinformował 

Zarząd.  
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Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana skarbnika  

o zabranie głosu.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu krótko omówił przedmiotową 

sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 740/21 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler).      

 Uchwała Nr 740/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 9  

       Zapoznanie z opiniami Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa, Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033 oraz projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił panią sekretarz  

o wprowadzenie do tematu i poinformowanie, dlaczego komisje zajmowały się  

tą sprawą.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu przekazała, że opinie komisji  

są przekazywane Zarządowi do dnia 8. grudnia.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że Zarząd 

otrzymał opinie komisji Rady Powiatu w Wieluniu dodając, że w różnym stosunku 

były  głosowania, ale komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2033 oraz projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Wieluńskiego na rok 2022. Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że w takim razie uznaje się, że Zarząd zapoznał się z przedmiotowymi 

opiniami komisji.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z opiniami Komisji Edukacji  

i Bezpieczeństwa, Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-

2033 oraz projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego  

na rok 2022.           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 10  

Sprawy bieżące 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że pierwszym 

tematem jest „Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie zakupu  

m.in. dźwigu osobowego dla Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie w ramach 

projektu pn. „Dostępny samorząd – granty”, finansowanego ze środków PFRON”. 

Zarząd otrzymał pismo od pani dyrektor. Dodał, że jednym z warunków jest 

wyznaczenie osoby pełniącej funkcję koordynatora do spraw dostępności, o czym  

w piśmie napisała pani dyrektor. Przekazał, że taki koordynator został wyznaczony  

i raport o stanie zapewnienia dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami 

również jest udostępniony, więc wszystkie formalne sprawy spełniamy. Udzielił głosu 

pani dyrektor Łaniewskiej.  
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Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie zaznaczyła, że jeżeli 

Zarząd podejmie decyzję, że ten grant jakby w całości zostanie przeznaczony  

dla DPS-u, to już w ramach dofinansowania tej dostępności innym jednostkom  

nie będzie takiej możliwości. Następnie omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował pani dyrektor 

za informację, że złożenie tego wniosku zablokuje inne wnioski, ale jego zdaniem,  

to o czym pani dyrektor powiedziała, że za chwilę ten program zostanie ogłoszony  

i będzie decydować kolejność, to nie zdążymy nawet jakbyśmy chcieli przygotować 

innych inwestycji z tym związanych zwłaszcza, że te miejsca, w których te inwestycje 

byłyby realizowane, również muszą spełnić pewne wymogi formalne związane  

z audytem. Oddał głos panu skarbnikowi, aby wypowiedział się w temacie 

związanym z finansami, bo również tutaj jest wkład własny, pani dyrektor deklaruje 

zabezpieczenie środków w budżecie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy na dzień złożenia 

wniosku potrzebne jest zabezpieczenie środków własnych w budżecie.  

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie odpowiedziała,  

że nie ma jeszcze regulaminu, jest tylko informacja. Dodała, że z tej informacji takiej 

wiedzy nie ma. Przekazała, że jest po rozmowie z dyrektorem PFRON (Państwowy 

Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych) i wie, że nabór może ruszyć około 

20. grudnia i będzie trwać do końca lutego, podpisywanie umów to jest przyszły rok, 

ale nie jest w stanie zagwarantować, czy to zabezpieczenie w regulaminie będzie 

wymagane.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poprosił o informację, jeśli coś 

byłoby wiadomo jeszcze przed posiedzeniem, która będzie 20.12.br., bo wiadomo,  

że 17.12.br. trzeba do Zarządu wysłać informację na temat kompletnego projektu 

budżetu na sesję budżetową, aby można było poprzez autopoprawkę zapisać  

te środki.  

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie odpowiedziała,  

że będzie starała się uzyskać taką wiedzę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że mając 

wcześniejsze doświadczenie z PFRON później był zabezpieczany wkład własny,  

a we wniosku było oświadczenie. Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie, kto jest „za” wyrażeniem zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie 

zakupu m.in. dźwigu osobowego dla Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  
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w ramach projektu pn. „Dostępny samorząd – granty”, finansowanego ze środków 

PFRON”. Następnie poprosił, aby pani dyrektor przygotowała wniosek, jeśli 

faktycznie jest tak, że będzie decydowała kolejność zgłoszeń, to żebyśmy mogli  

od razu jak zostanie ogłoszony konkurs, złożyć wniosek.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wyraził zgodę  

na złożenie wniosku o dofinansowanie zakupu m.in. dźwigu osobowego dla Domu 

Pomocy Społecznej w Skrzynnie w ramach projektu pn. „Dostępny samorząd  

– granty”, finansowanego ze środków PFRON (głosowało 4 członków Zarządu) 

(nieobecny Pan Marek Kieler).        

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował,  

że kolejną sprawą jest „Rozpatrzenie pisma z dnia 4.10.2021 r. (data wpływu  

do Starostwa Powiatowego w Wieluniu w dniu 10.11.2021 r.) Międzygminnego 

Ludowego Klubu Sportowego Wieluń o zakup dwóch kompletów czasowych  

kół karbonowych dla zawodników Klubu”. Przekazał, że zakup jednego kompletu 

czasowych kół karbonowych to wydatek rzędu 3500 zł - 4000 zł. Przypomniał,  

że w tamtym roku pomagaliśmy Klubowi zakupując kaski, co było w takim trybie 

zrobione, że zakupiliśmy kaski i były one następnie przekazane Klubowi. Zapytał 

pana naczelnika czy tak było.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził, że tak to wyglądało. Było wskazanie ze strony Klubu, jeżeli 

chodzi o rodzaj, jakość itd.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zaproponował zakupić jeden komplet w tym roku, jeśli Zarząd się zgodzi, 

najwyżej w kolejnym roku kupilibyśmy dwa. Zapytał o zdanie pana skarbnika.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeśli chodzi  

o jeden komplet, to jest na tak.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy członkowie 

Zarządu zgadzają się, aby głosować jeden komplet. Nikt nie zgłosił sprzeciwu. 

Następnie przeszedł do głosowania „za” wyrażeniem zgody na zakup jednego 

kompletu czasowych kół karbonowych dla zawodników Międzygminnego Ludowego 

Klubu Sportowego Wieluń z założeniem, że promowany będzie powiat wieluński.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wyraził zgodę  

na zakup jednego kompletu czasowych kół karbonowych dla zawodników 

Międzygminnego Ludowego Klubu Sportowego Wieluń z założeniem, że promowany 

będzie powiat wieluński (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Marek 

Kieler).           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zwrócił się do pana 

naczelnika, że Zarząd zleca mu taki sam tryb jak w przypadku kasków, poprosił  

o skontaktowanie się z Klubem i zakup tych kół.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział i przekazanie tak jak poprzednim razem. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński potwierdził. Dodał,  

że uważa, że warto wspierać, ponieważ Klub ma sukcesy na skalę międzynarodową, 

więc również będzie promowany powiat wieluński.    

 

 

Pkt 11 

Wolne wnioski. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu radnemu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że było pismo  

od Polskiego Związku Niewidomych o dofinansowanie imprezy i w ramach dużego 

ferworu przy rozpatrywaniu spraw budżetowych i precyzyjnego rozpisywania układu 

wykonawczego na Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki, pani przewodniczącej 

umknęło to pismo, które było przekierowane przez przewodniczącego Rady Powiatu 

w Wieluniu, zarówno na Zarząd jak i na Komisję Budżetu, Zdrowia i Gospodarki. 

Zapytał, czy Zarząd będzie odpowiadał na to pismo.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że skoro 

pismo było skierowane do Zarządu to pewnie pan starosta na kolejne posiedzenie  

to wprowadzi i wówczas Zarząd zajmie się tą sprawą. Udzielił głosu panu 



 

 

14 

  

naczelnikowi Kołodziejowi pytając, czy jest odpowiedź z Gromadzic w sprawie placu 

zabaw.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poinformował, że do końca grudnia będzie zrealizowane zadanie, 

zarówno dostarczenie jak i montaż sprzętu, jeśli chodzi o wyposażenie placu zabaw 

dla dzieci. Podkreślił, że pojawił się problem z wykończeniem tego sprzętu - mowa  

o producencie, dyrektor stwierdził, że ma gwarancję realizacji tego zadania.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu radnemu 

Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy na uroczystość otwarcia 

hali przy ZS nr 1 pan starosta bierze strój starostwa jako jego reprezentacja,  

czy każdy ma mieć własne.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie ma 

informacji na ten temat dodając, że bierze własny strój, ale wie, że gospodarze 

przygotowali jakieś koszulki.  

 

 

Na CXXIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były złożone.  

 

 

 

Pkt 12 

Zamknięcie CXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CXXIII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu, dziękując 

wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


